
Başkan Uyutmaz, şehit
babasını ziyaret etti

Osmaniye’nin Toprakkale
İlçe Belediye Başkanı Bekir-

han Uyutmaz, rahatsızlığı nede-
niyle hastanede tedavi gören
şehit babasını ziyaret e�i.

� Sayfa 5’te...

CHP Kadın Kolları Genel
Başkanı, Osmaniye Millet-

vekili Dr.Asu Kaya, Cumhuriyet
Meydanındaki depremzede es-
nafları ziyaret e�i. � Sayfa 3’te

Osmaniye’nin Düziçi ilçesi
Belediye Başkanı Mustafa

İba, esnaf ziyaretleri gerçekleşti-
rerek sorun ve talepleri dinledi.

� Sayfa 2’de...

OKÜ’nün enerji çalışmaları fuarda anlatıldı

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”

GÜNLÜK MAHALLİ SİYASİ GAZETE www.akdenizgazetesi.com

29 Ocak 2025 Çarşamba Yıl: 28 Sayı: 7037 Fiyatı: 4 TL.

Osmaniye AK Parti Milletvekili Derya Yanık, Toprakkale ilçesinde çeşitli temaslarda
bulundu. Ziyaret sırasında açıklamalarda bulunan Derya Yanık, belediye çalışmaları

ve projeleri ele aldıklarını belir�i. Toprakkale Belediye Başkanı Bekirhan Uyutmaz, Derya
Yanık’ın ziyaretinden duyduğumemnuniyeti dile getirerek D-400 karayolundaki asfaltlama
çalışmalarını yerinde incelediklerini söyledi. � Sayfa 3’te...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz ve eşi Doç. Dr. Şenay Yılmaz, gerçekleştirdiği ziyaret-
lerle hem genç çiftlere hem de 2025 yılının ilk bebeğine mutluluk temennilerinde bu-

lundu.Vali Yılmaz, "Evlenecek Gençlerin Desteklenmesi Projesi" kapsamında fon desteğinden
faydalanarak dünyaevine giren Umut Atakan Yavuz ve Bengisu Yavuz çiftini evlerinde ziyaret
e�i. Genç çifte mutluluklar diledi. � Sayfa 5’te...

Osmaniye Korkut Ata Üniversitesi (OKÜ), Yenilenebilir Enerji ve Batarya
Teknolojileri İhtisaslaşma Koordinatörü Prof. Dr. Ertaç Hürdoğan, Enerji

fuarı ve kongresinde sunum yaptı. OKÜ Yenilenebilir Enerji ve Batarya Tekno-
lojileri İhtisaslaşma Koordinatörlüğü, fuarda üniversitenin enerji alanındaki uz-
manlık ve projelerini geniş bir katılımcı kitlesiyle paylaştı. OKÜ’nün standında,
aynı zamanda Enerji Eğitim-Etüt Uygulama ve Araştırma Merkezi’nin faaliyet-
leri hakkında da detaylı bilgilendirmeler yapıldı.Fuar kapsamında, OKÜ Yeni-
lenebilir Enerji ve Batarya Teknolojileri İhtisaslaşma Koordinatörü Prof. Dr. Ertaç
Hürdoğan, “Osmaniye Korkut Ata Üniversitesi’nde Enerji Çalışmaları” başlıklı
bir sunum gerçekleştirdi. Sunumunda, üniversitenin enerji alanında bugüne
kadar hayata geçirdiği faaliyetleri katılımcılarla paylaşan Hürdoğan, OKÜ’nün
bölgedeki stratejik önemine vurgu yaptı.Hürdoğan, Kayseri’de düzenlenen Kay-
seri Enerji Fuarı ve Kongresinde “OKÜ’de Enerji Çalışmaları” başlıklı bilgiler
verdi. � Sayfa 2’de...

Başkan iba, esnafın sorun
ve taleplerini dinledi

Vali Yılmaz’ın aile
ziyaretleri sürüyor

Osmaniye’nin Toprak-
kale ilçesinde hayatını

kaybeden hemşire Teyfik
Çığcı için tören düzenlendi.
Toprakkale Devlet Hastane-
sinde görevli hemşire Teyfik
Çığcı, mide kanaması dolayı-
sıyla tedavi gördüğü hasta-
nede yaşamını yitirdi. Törene,
İl Sağlık Müdürü Dr.Fevzi Ya-
vuzyılmaz, Kamu Hastaneleri
Hizmetleri Başkanı Dr.Ender

Erikan, Osmaniye Devlet Has-
tanesi Başhekimi
Uzm.Dr.Mürsel Koçer, Top-
rakkale Devlet Hastanesi Baş-
hekimi Uz.Dr.Mervenur
Kurtdan, Sivil Toplum Kuru-
luşu temsilcileri ve personeller
katıldı.Burada yapılan dua ve
helallik alınmasının ardından
Teyfik Çığcı’nın cenazesi daha
sonra asri mezarlıkta son yol-
culuğuna uğurlandı.

Sağlık camiası büyük üzüntü içerisinde

Genel Başkan Kaya,
esnaf ziyaretinde bulundu

AK Partili Derya Yanık,
belediye çalışmalarını inceledi

� Sayfa 3’te
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Görevi başında
kalp krizi geçirerek
hayatını kaybeden
Kahramanmaraş
Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı'nda gö-
revli İtfaiye eri
Ahmet Doğan, son
yolculuğuna uğur-
l a d ı .

Nurhak'ta görev
yaptığı sırada ani
bir kalp krizi geçire-
rek vefat eden
Doğan için İtfaiye
Dairesi Başkanlı-
ğı'nda cenaze töreni
düzenlendi. Kahra-
manmaraş Büyük-
şehir Belediye

Başkanı Fırat Gör-
gel'in yanı sıra Vali
Mükerrem Ünlüer,
2'nci Zırhlı Tugay
Komutanı Tuğgene-
ral Tolga Genç, İl
Jandarma Komu-
tanı Tuğgeneral Ali
Gemalmaz, İl Emni-
yet Müdürü Nuret-
tin Gökduman,
itfaiye erleri, Doğan
ailesi ve yakınları-
nın katıldığı tö-
rende duygu dolu
anlar yaşandı.
Doğan ailesinin ya-
nında olan ve acıla-
rını paylaşan
Başkan Görgel, ke-
derli aileye başsağ-

lığı dileklerini ile�i.
Kahramanmaraş
Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Fırat
Görgel, “Kahraman
itfaiyemizin fedakâr
personellerinden,

mesai arkadaşımız
Ahmet kardeşimizi
Rahmet-i Rahman'a
uğurladık. Bu elim
kaybın acısını yü-
rekten paylaşıyor,
başta kederli ailesi

olmak üzere tüm
mesai arkadaşlarına
ve sevenlerine sabır
ve başsağlığı diliyo-
r u m .

Ahmet kardeşi-
mizin aziz hatırası

her zaman yüreği-
mizde yaşayacak.
Allah rahmet eyle-
sin, mekânı cennet
olsun” ifadelerini
k u l l a n d ı

Kaynak: İHA

Osmaniye 'nin
Kadirli ilçesinde
kontrolden çıkıp şa-
rampole devrilen
otomobildeki 2 kişi
yaralandı.

Edinilen bilgiye
göre kaza, Kadirli-
Adana kara yolu-
nun 10'uncu
kilometresinde Ay-
dınlar köyü yakı-

nında meydana
geldi.

Sürücüsü öğre-
nilemeyen 80 UP
994 plakalı otomo-
bil, kontrolden çıka-

rak şarampole dev-
rildi. Kazada araçta
sıkışan Güler Genç
ve Sema Genç yara-
landı.

İhbar üzerine
kaza yerine itfaiye
ve sağlık ekipleri
sevk edildi. İtfaiye-
nin müdahalesiyle
yaralılar sıkıştıkları
yerden çıkarılarak
ambulansla hasta-
neye kaldırıldı.
Kaza ile ilgili ince-
leme başlatıldı.

Kaynak: İHA

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ), Yenilenebilir
Enerji ve Batarya
Teknolojileri İhtisas-
laşma Koordinatörü
Prof. Dr. Ertaç Hür-
doğan, Enerji fuarı
ve kongresinde
sunum yaptı.

Hürdoğan, Kay-
seri’de düzenlenen
Kayseri Enerji Fuarı
ve Kongresinde
“OKÜ’de Enerji Ça-
lışmaları” başlıklı
bilgiler verdi.

OKÜYenilenebi-
lir Enerji ve Batarya
Teknolojileri İhtisas-
laşma Koordinatör-

lüğü, fuarda üniver-
sitenin enerji alanın-
daki uzmanlık ve
projelerini geniş bir
katılımcı kitlesiyle
paylaştı. OKÜ’nün
standında, aynı za-
manda Enerji Eği-
tim-Etüt Uygulama
ve Araştırma Mer-
kezi’nin faaliyetleri
hakkında da detaylı
bilgilendirmeler ya-
pıldı.

Fuar kapsa-
mında, OKÜYenile-
nebilir Enerji ve
Batarya Teknolojileri
İhtisaslaşma Koor-
dinatörü Prof. Dr.
Ertaç Hürdoğan,

“Osmaniye Korkut
AtaÜniversitesi’nde
Enerji Çalışmaları”
başlıklı bir sunum
gerçekleştirdi.

S u n umund a ,
üniversitenin enerji
alanında bugüne
kadar hayata geçir-
diği faaliyetleri katı-
lımcılarla paylaşan
H ü r d o ğ a n ,
OKÜ’nün bölgedeki
stratejik önemine
vurgu yaptı.

Dört gün süren
fuar boyunca büyük
ilgi gören OKÜ
standını ziyaret
edenler arasında
Kayseri Büyükşehir

Belediye Başkanı
Dr. Memduh Bü-
yükkılıç da yer aldı.

Güneş, rüzgâr,
hidrojen, biyokütle

ve jeotermal gibi ye-
nilenebilir enerji
kaynakları, enerji
depolama sistem-
leri, elektrikli oto-

mobiller ve araç şarj
teknolojileri gibi en
son yeniliklerin ser-
gilendi.

Kaynak: OKÜ

Kırşehir'de Engelli Kamu
Personeli Seçme Sınavı
(EKPSS) tercihleri sırasında İl
Milli Eğitim Müdürlüğünde
görevli uzmanlar, engelli bi-
reylere ücretsiz tercih danış-
manlığı yapıyor.

İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğünce hazırlanan "Millet
Kursları Projesi" kapsamında
oluşturulan 6 kişilik ekip,
Kent Konseyi Engelliler Mec-
lisi ile engellilerin EKPSS ter-
cihlerinde mağdur
olmamaları ve doğru adım
atmaları amacıyla çalışma ya-
pıyor.

Millet Kursu Projesi Koor-
dinatörü Adem Çelebi, AA
muhabirine, oluşturulan
ekiple, Kent Konseyi Engelli-
ler Meclisi Engelsiz Yaşam
Merkezi'nde EKPSS tercihleri
sırasında danışmanlık hiz-
meti verdiklerini söyledi.

Proje kapsamında 100'e
yakın engelliye yardımcı ol-
duklarını vurgulayan Çelebi,
"Engellilik durumlarına göre
bireylere uygun bölümlere
yönelik tercih danışmanlığı
yapıyoruz. Sınava giren bi-
reylerimiz daha önce böyle
bir danışmanlık hizmeti al-
madıkları için bundan mem-
nunlar. Biz sürekli sahadayız,
ulaşılamayan yerlere ulaşa-
rak onların tercihleriyle ilgili
kafalarına takılan tüm konu-
larda yardımcı oluyoruz."
diye konuştu.

"Engelliler için elimiz-
den gelini yapıyoruz"
Kent Konseyi Engelliler

Meclisi Başkanı Turgay
Demir de İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğünün uzman ekibiyle
tercih sürecini doğru yönet-
meye çalıştıklarını belir�i.

Tercihlerde puan ve sıra-
lamanın önemli olduğunu,
yetenekli ve deneyimli tercih
uzmanlarıyla engellilere des-
tek sağladıklarını vurgulayan
Demir, ellerinden geldiğince

doğru tercih noktasında da-
nışmanlık verildiğini dile ge-
tirdi.

Kendisinin de bedensel
engelli olduğunu, koltuk
değneği ve tekerlekli sandal-
yesiyle çalıştığını vurgulayan
Demir, "Arkadaşlarımıza
özellikle tavsiyemiz ise girdi-
ğiniz kadroyla kalmayın. Biz
sizin potansiyelinize inanıyo-
ruz. Engelli arkadaşlarımızın
toplumda daha fazla yer edi-
nebilmeleri, ön planda olabil-
meleri için elimizden geleni
yapıyoruz. Ben memur ola-
rak başladım, şefliğe yüksel-
dim. Şimdi şube müdürlüğü
sınavında başarı elde e�im.
Diğer arkadaşlarım da bu şe-
kilde hizmetli olarak başlasa-
lar bile şefliğe, müdürlüğe
çok rahat erişebileceklerini
biliyorum." ifadelerini kul-
landı.

Fiziksel engelli Melek
Dulkadir ise sınavda 90 puan
aldığını, tercihini nasıl yapa-
cağı konusunda çok düşün-
düğünü anla�ı.

Burada uzmanlar saye-
sinde hangi kadroyu yazaca-
ğını bildiğini aktaran
Dulkadir, "Uzman arkadaşlar
bize yardımcı oldular. Kırşe-
hir dışında Kayseri, Ankara
olabilir ama Ardahan, Ağrı,
Mardin buraları da yazmak
istiyorum. 30 tercih hakkımız
var, artık neresi olursa." dedi.

Engellilerden Rukiye Kar-
daş da "İstanbul, Ankara,
Nevşehir ve doğu illerini de
yazdım. Umarım güzel bir
yer gelecek. Memurluk ve
hizmetli düzeyinde tercihler
yaptım. Görevim nerede
olursa olsun, layığı ile hiz-
meti yerine getireceğim." diye
konuştu.

Tahir Akay ise ilk kez sı-
nava girerek 74 puan aldığını,
çevre iller başta olmak üzere
tercih yapacağını kayde�i.

Kaynak: AA

“Uzmanlardan engellilere
ücretsiz EKPSS danışmanlık”

Otomobil şarampole devrildi: 2 yaralı

İtfaiye Eri Doğan, son yolculuğuna uğurlandı

Osmaniye Müf-
tülüğü tarafından
düzenlenen sabah
namazı buluşmaları,
her pazar vatandaş-
ların yoğun katılı-
mıyla gerçekleşiyor.

Sabah namazının

cemaatle birlikte kı-
lınmasının ardından
başlayan etkinlik-
lerde, Kur'an-ı
Kerim tilaveti ve
zikir salavat tesbihat
yapılıyor.İl Müftü
Yardımcısı Ahmet

Sevinç, "Miraç Kan-
dili" konulu vaaz
e�i. Her pazar dü-
zenlenen sabah na-
mazı buluşmalarının
toplumsal kaynaş-
maya önemli katkı-
lar sunduğunu ifade

ederek, vatandaşla-
rın bu programlara
gösterdiği ilgiden
memnuniyet duy-
duklarını belir�i.

Sevinç, bu tür et-
kinliklerin devam
edeceğini ve manevi

değerlere sahip
çıkma noktasında
önemli bir adım ol-
duğunu vurguladı.

Programlar, ya-
pılan dualar ve
ikram ile sona erer-
ken, cemaat bu bu-

luşmaların huzur ve
mutluluk verdiğini
dile getirerek orga-
nizasyonu düzenle-
yen İl Müftülüğüne
teşekkür e�i.

Kaynak: İl
Müftülüğü

OKÜ’nün enerji çalışmaları fuarda anlatıldı

Sabah namazında “Miraç Kandili” konulu vaaz verildi
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Osmaniye’nin
Toprakkale ilçe-
sinde hayatını kay-
beden hemşire
Teyfik Çığcı için
tören düzenlendi.

T o p r a k k a l e
Devlet Hastane-
sinde görevli hem-
şire Teyfik Çığcı,
mide kanaması do-
layısıyla tedavi
gördüğü hastanede

yaşamını yitirdi.
Genç hemşire-

nin vefatı sağlık ca-
miası ve sevenleri
arasında büyük
üzüntü ile karşı-
landı.

Cenazesi Osma-
niye Devlet Hasta-
nesine getirilen
Teyfik Çığcı, için
tören düzenlendi.

Törene, İl Sağlık

Müdürü Dr.Fevzi
Y a v u z y ı l m a z ,
Kamu Hastaneleri
Hizmetleri Başkanı
Dr.Ender Erikan,
Osmaniye Devlet
Hastanesi Başhe-
kimi Uzm.Dr.Mür-
sel Koçer,
Toprakkale Devlet
Hastanesi Başhe-
kimi Uz.Dr.Merve-
nur Kurtdan, Sivil

Toplum Kuruluşu
temsilcileri ve per-
soneller katıldı.

Burada yapılan
dua ve helallik
alınmasının ardın-
dan Teyfik Çığ-
cı’nın cenazesi
daha sonra asri me-
zarlıkta son yolcu-
luğuna uğurlandı.

Osmaniye Sağ-
lık Müdürü Dr.

Fevzi Yavuzyılmaz,
Çığcı’nın vefatı
üzerine taziye me-
sajı yayımladı.

Yavuzyı lmaz ,
mesajında şu ifade-
lere yer verdi:

“Müdür lüğü-
müze bağlı Toprak-
kale Devlet
Hastanesinde gö-
revli mesai arkada-
şımız Teyfik Çığcı,

tedavi gördüğü
hastalıktan dolayı
vefat etmiştir.

Kıymetli mesai
arkadaşımıza Al-
lah’tan rahmet, ke-
derli ailesi ve
sağlık camiamıza
başsağlığı dileriz.
Mekanı cennet
olsun”

Kaynak: Sağlık
İl Müdürlüğü

Genç hemşire, sağlık camiasını yasa boğdu

Osmaniye AK
Parti Milletvekili
Derya Yanık, Top-
rakkale ilçesinde çe-
şitli temaslarda
bulundu.

Ziyaret sırasında
açıklamalarda bulu-
nan Derya Yanık,
belediye çalışmaları
ve projeleri ele al-
dıklarını belir�i.

Yanık, “Toprak-
kale Belediye Baş-
kanlığımızdayız. İl
Başkanımız Meh-
met Sadi Binboğa,
Gençlik Kolları ve

Kadın Kolları Baş-
kanlarımız, Toprak-
kale İlçe
Başkanımız Ahmet
Özkan ve teşkilatı-
mızla birlikte Top-
rakkale Belediye
Başkanımız Bekir-
han Uyutmaz’ı zi-
yaret ederek
ilçemizin ihtiyaçla-
rını ve gerçekleşti-
r e c e ğ i m i z
hizmetleri görüş-
tük. Belediye perso-
n e l i m i z e
çalışmalarından do-
layı teşekkür ediyo-

rum,” dedi.
Toprakkale Bele-

diye Başkanı Bekir-
han Uyutmaz,
Derya Yanık’ın zi-
yaretinden duy-
duğu memnuniyeti
dile getirerek D-400
karayolundaki as-
faltlama çalışmala-
rını yerinde
incelediklerini söy-
ledi.

Uyutmaz, “Top-
rakkale Kışla Ma-
hallesi D-400
karayolu asfaltlama
çalışmasını eskiAile

ve Sosyal Hizmetler
Bakanımız, Millet-
vekilimiz Derya
Yanık, İl Başkanı-
mız Mehmet Sadi
Binboğa ve teşkila-
tımızla birlikte ye-
rinde inceledik.
Birlikte daha birçok
projeye imza ataca-
ğımıza inanıyorum.
Çal ı şmalar ımız ı
özenle sürdüren
ekiplerimize ve du-
yarlılık gösteren va-
t a nd a ş l a r ım ı z a
teşekkür ediyorum.
Söz verdiğimiz gibi

durmak yok, yola
devam,” ifadelerini
kullandı.

Ziyaret kapsa-
mında, belediye ta-
rafından yürütülen

projeler ve ilçenin
ihtiyaçları detaylı
bir şekilde ele
alındı.

Kaynak: Top-
rakkale Bld.

Mersin'in Er-
demli ilçesinde ta-
rihi eser bulmak
amacıyla kaçak kazı
yapan 4 şüpheli jan-
darma ekipleri tara-
fından yakalandı.

Alınan bilgiye
göre, İl Jandarma
Komutanlığı ekip-
leri Erdemli ilçe-
sinde tarihi eser
bulmak amacıyla
kaçak kazı yapıldığı
bilgisine ulaştı.
Bunun üzerine ha-
rekete geçen ekip-

ler, 4 şüphelinin
kazı yaptığı bölgeyi
tespit edip operas-
yon yaptı. Operas-
yonda 4 şüpheli
suçüstü yakalana-
rak gözaltına alındı.
Kaçak kazı olayında
kullanılan çok sa-
yıda malzeme de
ele geçirildi.

Gözaltına alınan
şüpheliler, adli iş-
lemleri yapılması
için jandarmaya gö-
türüldü.

Kaynak: İHA

Kocaeli'de içme suyu kay-
naklarının korunması ama-
cıyla hayata geçirilen "Geri
Kazanım Suyu Projesi" kap-
samında, 2024'te sanayinin
kullandığı yıllık 47,3 milyon
metreküp suyun 17 milyon
184 bin 704'ü atık su arıtma
tesislerinden karşılandı.

Su kaynaklarının hızla tü-
kenmesi, su kıtlığı gibi sorun-
lar dünyada milyonlarca
insanı etkileyen önemli so-
runlar arasında yer alıyor. Su
kaynaklarının verimli kulla-
nılmaması, iklim değişikliği
ve hızlı nüfus artışı gibi fak-
törler suyun önemini daha da
artırıyor.

Bu doğrultuda Kocaeli'de
2015 yılında hayata geçirilen
"Geri Kazanım Suyu Projesi"
ile sanayinin ihtiyacı olan su,
atık su arıtma tesislerinde bir
dizi işlem sonrası temizlenip
arıtılarak proses soğutma
suyu olarak kullanıma sunu-
luyor.

2015 yılından bu yana top-
lamda 129 milyon 813 bin 465
metreküp su geri kazandırıla-
rak Yuvacık Barajı kapasitesi-
nin 2,5 katı kadar tasarruf
yapıldı ve içme suyu kaynak-
ları üzerindeki baskı azaltıldı.

Bu kapsamda ayrıca,
2024'te sanayinin kullandığı
yıllık 47,3 milyon metreküp
suyun 17 milyon 184 bin
704'ü atık su arıtma tesisle-
rinden karşılandı.

Kocaeli Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (İSU) Genel Mü-
dürü Ali Sağlık, AA
muhabirine, dünyada ve Tür-
kiye'de olduğu gibi Kocae-
li'de de hızlı nüfus artışı,
sanayinin gelişmesi, iklim de-
ğişikliği, son yıllarda artan
hava sıcaklıkları ve kuraklı-
ğın, suyun vazgeçilmez bir
unsur olarak önemini daha
da artırdığını söyledi.

Her geçen gün suya ihti-
yacın ar�ığına ancak su kay-
naklarının azaldığına dikkati
çeken Sağlık, bu nedenle Ko-
caeli Büyükşehir Belediyesi
İSU Genel Müdürlüğü olarak
2015'te arıtılmış suların ikinci
kez arıtılması konusunda ça-
lışma başla�ıklarını anla�ı.

Sağlık, ilk etapta bu çalış-
manın Tüpraş ile gerçekleşti-
rildiğini belirterek, "Körfez
Atıksu Arıtma Tesisi'mizden
çıkan, alıcı ortama deşarj ede-
ceğimiz suyu ultraviyole sis-
temiyle ikinci bir arıtmadan
geçirdik ve Tüpraş'a verdik.
Böylece Tüpraş yılda yaklaşık
15-16 milyon ton civarında su
almaya başladı. Bu yıllar içe-
risinde bazen azalıyor bazen
artıyor ama sanayide geri ka-

zanım suyu bilhassa soğutma
suyu olarak kullanılıyor."
diye konuştu.

"Yeni seramik membran
sisteminden içme suyu kali-
tesinde üretim yapacağız"
Geri kazanım suyunun

farklı alanlarda kullanılması
konusunda da çalışmalar
yaptıklarını aktaran Sağlık,
diğer arıtma tesislerinde de
geri dönüşüm sistemini kura-
rak, çıkan suyun yeşil alan
sulamalarında kullanılmasını
sağladıklarını bildirdi.

Sağlık, şu anda Kocaeli ge-
nelinde yaklaşık 20 firmanın
geri kazanım suyu kullandığı
bilgisini vererek, şöyle devam
e�i:

"2024'te Kocaeli'de sana-
yide 47,3 milyonmetreküp su
tüketildi. Bu 47,3 milyonmet-
reküpün 17 milyon tonu geri
dönüşüm suyu olarak kulla-
nıldı. Bu da Yuvacık Barajı
üzerindeki ve bizim bilhassa
arıtmalar üzerindeki baskıyı
düşürdü. Bu çalışmaların
tüm Türkiye'de devam et-
mesi lazım. Kocaeli'de de ar-
tarak devam etmesi lazım. Şu
anda kullandığımız sistem,
arıtma tesisinden çıkan suyu
ultraviyole hızlı kum filtrele-
rinden geçirerek ilgili kuru-
luşlara verme şeklindeydi
ancak 2024 yılı içerisinde
Gebze bölgemizde bilhassa
Kroman Çelik ve Sarkuysan
fabrikaları geri dönüşüm su-
yunun ileri seviyede arıtılmış
halini istediler. Biz de bir ça-
lışma yaptık ve yılda 4 mil-
yon metreküp kapasiteli yeni
seramik membran sistemin-
den, aslında içme suyu kali-
tesinde bir suyu üreteceğiz
ve bu 2 firmamıza vereceğiz."

Kapasite artışını sağlaya-
rak Gebze'deki organize sa-
nayi bölgelerine de bu suyu
vermek istediklerini aktaran
Sağlık, "Hedefimiz sanayinin
tamamının suyunu geri dö-
nüşümünden sağlamak. Yıl-
lık 48 milyon metreküp
kapasiteli kurulu geri dönü-
şüm tesisimiz var. Kocaeli'de
sanayide 2024 yılında 47 mil-
yon ton su kullandığını dü-
şünürsek biz aslında hazırız.
Sanayicilerimizin adım atma-
sını bekliyoruz. Bu konuda
da sürekli görüşüyoruz." ifa-
delerini kullandı.

Sağlık, Kocaeli Sanayi
Odasında geri kazanım suyu
konusunda sanayicilere bilgi-
lendirme yaptığını aktararak,
birkaç firmayla da irtiba�a
olduklarını, çalışmanın arta-
rak süreceğini sözlerine ek-
ledi.

Kaynak: AA

CHP Kadın Kol-
ları Genel Başkanı,
Osmaniye Milletve-
kili Dr.Asu Kaya,
CumhuriyetMeyda-
nındaki deprem-
zede esnafları
ziyaret e�i.Kaya’ya

ziyaretinde CHP
Merkez İlçe Başkanı
Ahmet Salgut, İl
Gene Meclis Üyesi
Yusuf Eser de yer
aldı.Ziyaret edilen
esnafların, rezerv
alan ilan edilmesi

nedeniyle iş yerleri
yıkılan bu sebeple
CumhuriyetMeyda-
nında kurulan işyer-
lerindeki esnaf
oldukları kayde-
dildi.Genel Başkanı
Asu Kaya, yaptığı

açıklamada, “Osma-
niye’de, depremde
dükkanları yıkılan,
rezerv alan ilanı son-
rası da sorunları bit-
meyen esnaflarımızı
ziyaret e�im, vatan-
daşlarımızla da soh-

bet e�im. Halini ha-
tırını sorduğumher-
kes Osmaniye’ye
gelen Çevre ve Şe-
hircilik Bakanı
Murat Kurum’a
mesaj gönderdiler:
“Depremden bu

yana mağduriyetle-
rimiz bitmedi, bizi
duyun!”Kaya, ziya-
retinde buradaki es-
nafların sorun ve
taleplerini dinledi.

Gonca Deniz
Karaçam

Kaçak kazı yapan 4 şüpheli yakalandı

AK Partili Derya Yanık, belediye çalışmalarını incelediSanayici 17 milyon metreküp
suyu "geri kazanım"dan kullandı

Genel Başkan Kaya, esnaf ziyaretinde bulundu
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Hatay'da evlerinin depremde
yıkılması nedeniyle annelerini
kaybeden, babaları da engelli
kalan 13 yaşındaki Vahide Had-
dur ve 3 kardeşi, Ülkem Okuyor
Derneği öncülüğünde yaptırılan
yeni yuvalarına kavuşmak için
gün sayıyor.

Haddur ailesinin yaşadığı
merkez Antakya ilçesi Maşuklu
Mahallesi'ndeki 4 katlı bina, Kah-
ramanmaraş merkezli 6 Şubat
2023'teki depremde yıkıldı.

Vahide ile ağabeyi Sedat (15),
kardeşleri Yusuf (12) ve Du-
ru'nun (8) kurtulduğu enkazda
anne Zehra yaşamını yitirdi, sağ
bacağından yaralanan baba Ser-
dar Haddur ise tekerlekli san-
dalye kullanmak zorunda kaldı.

Aile, afetin ardından evleri-
nin enkazının kaldırıldığı alana
kurulan konteynerde yaşamaya
başladı.

Annesinin ölümü sonrasında
babası ve kardeşleriyle daha ya-
kından ilgilenen 13 yaşındaki Va-
hide, ken�e depremzedeler için
kitap dağıtan Ülkem Okuyor
Derneği Başkanı HavvaAydanur
Ertuğrul ile tanıştı.

Genç kızın ailesi için ev ha-
yali kurduğunu öğrenen Ertuğ-
rul, derneğin sosyal medya
hesaplarından yardımseverlere
çağrıda bulundu.

Vatandaşların bağışlarıyla
proje için gerekli bedeli toplayan
dernek, konteynerin yerine 2 katlı
evin inşasına başladı.

Yapımı büyük ölçüde tamam-
lanan evin anahtarı, 29 Ocak'ta ai-
leye teslim edilecek.
"Bence bu evi yapmaları için
Havva ablayı annem gönderdi"

Vahide Haddur, AA muhabi-
rine, yeni yuvalarına kavuşacak-
ları içinmutlu olduklarını söyledi.

Konteynerde kurduğu hayal-
leri evinde gerçeğe dönüştürece-
ğini belirten Haddur, "Yeni
evimiz için çok heyecanlıyım. İlk
başta kendime oda, daha sonra da
mutfakta tatlı yapacağım. Sadece
evim, içinde de huzurumuz olsun
istiyorum. Kardeşlerim ve ba-
bamla güzel tatlılar, yemekler yi-
yelim, güzel hayatımız olsun
istiyorum." dedi.

Haddur, Ülkem Okuyor Der-
neği Başkanı Ertuğrul ve bağışçı-
lara teşekkür e�i.

Ertuğrul'u yakını gibi gördü-
ğünü dile getirenHaddur, "Kimse
annem gibi olamaz ama Havva
ablayı annem kadar seviyorum.
Annem bizi görse çok mutlu
olurdu. Bence bu evi yapmaları
için Havva ablayı annem gön-
derdi ve bizi tek bırakmadı." diye
konuştu.

Baba Serdar Haddur da ço-
cuklarıyla sıcak bir eve sahip ola-
cakları için heyecanlı olduğunu
anla�ı.

"Vahide'nin bundan sonraki
hayatının daha güzel olabilmesi

için planlama yaptık"
Dernek Başkanı Ertuğrul ise

kitap dağıtımı sırasında tanıştığı
Vahide'nin ailesini ziyaret e�ikle-
rini belirterek, şunları kayde�i:

"Vahide, depremden sonra
evin annesi rolünü üstlenmişti ve
kardeşleri ile engelli kalan babası-
nın yükünü sırtına almıştı. Ev ko-
şulları iyi değildi. Yaşam
koşullarını düzelterek sırtındaki
yükü hafifletmemiz gerekiyordu.
Herkes 50-100 lira destek sağlaya-
rak evin yapımına katkıda bu-
lundu. Sahada önce arsa sürecini
organize e�ik sonra da evin in-
şaatına başladık. Vahide'nin bun-
dan sonraki hayatının daha güzel
ve umut dolu olabilmesi için
planlama yaptık."

Kaynak:AA

Depremde annelerini kaybeden Vahide
ve kardeşlerinin ev hayali gerçek oluyor

Kırklareli'nin Babaeski ilçesinde Gençlik
Merkezi gönüllüleri "Fırçalarla Okullar Ren-
klensin Projesi" kapsamında köy köy gezerek
fırçalarıyla okul binalarını güzelleştiriyor.

Kırklareli Üniversitesi Babaeski Meslek Yük-
sekokulu öğrencileri ve Gençlik Merkezi gönül-
lüleri ziyaret e�ikleri köy okullarının
duvarlarını resimlerle süslemeye karar verdi.

Öğrenciler köy okullarına kara kalemle çiz-
dikleri figürleri daha sonra fırçalarıyla renga-
renk boyadı.

Kırklareli Üniversitesi Babaeski Meslek Yük-
sekokulu öğrencisi Yasemin Akçay, AA muha-
birine, Gençlik Merkezi gönüllüleri olarak
sosyal ve sorumluluk projelerine önem verdik-
lerini söyledi.

Gönüllüler olarak köy okullarına giderek et-
kinlikler düzenlediklerini ifade eden Akçay, bu
yıl köy okullarını boyayıp resimlerle güzelleş-
tirdiklerini anla�ı.

Resimlerle süsledikleri okul binalarının öğ-
rencilerin okula olan ilgilerini artırdığını göz-
lemlediklerini vurgulayan Akçay, "Bir çocuğun
gülmesi için elimden gelen her şeyi yapıyorum.
Okul bi�ikten sonra kendi memleketime de bu
iyiliği götürmek istiyorum. Herkesin gençlik
merkezi ile tanışması gerekiyor. Orada kendini
buluyorsun resmen." diye konuştu.

Okulları rengarenk boyayıp resimler yaptık-
larını dile getiren Akçay, çocukların sevincini

gördüklerinde çok mutlu olduklarını belirtti.
Okullardaki boyama işleminin ardından bi-

naların güzelleştiğini anlatan Akçay, şöyle
devam etti:

"Köy çocukları da artık bizi tanıyor. Tanı-
dıkları için bizi okulda veya çarşıda gördükle-
rinde çok seviniyor. Bir gün boya yaparken bir
çocuk yanımdaydı 'abla ne güzel boyuyorsun'
dediğinde beni mutlu etti. Sonra o çocuk Genç-
lik Merkezine gelip üye oldu. Amacımız sadece
çocukları sevindirmek."

Akçay, bir yılda 10 okulda faaliyet yaptıkla-
rını sözlerine ekledi.

"Fırçamı duvara her değdirdiğimde
mutluluk hissediyorum"

Gönüllü öğrencilerden Berfin Akgül ise köy
okullarına gittiğinde kendisini huzurlu ve
mutlu hissettiğini anlattı.

Çok güzel etkinlikler yaptıklarını vurgula-
yanAkgül, "Okullarda boyama yapıp çocukları
eğlendiriyoruz. Onlarla hep iç içeyiz. Resim ya-
parken kendimi çok mutlu hissediyorum."
dedi.

Okul binalarına balon, eğlenceli figürler, ço-
cukların hayal gücüne odaklı resimler yaptık-
larını belirten Akgül, "Fırçamı duvara her
değdirdiğimde mutluluk hissediyorum. Küçük
bir çocuğun o saf duygularına erişmişim gibi
hissediyorum." ifadelerini kullandı.

Kaynak: AA

Gönüllü öğrenciler köy
Okullarını renklendiriyor
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Osmaniye Korkut
Ata Üniversitesi ve
İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğü işbirliği ile
düzenlenen TÜBİ-
TAK 2204A ve 2204
B Araştırma Proje-
leri Yarışması eği-
timlerinde emeği
geçen akademis-

yenler teşekkür bel-
gesi ve plaket tak-
dim edildi.
Teşekkür belgesi ve
plaket takdimine
Ar-Ge biriminden
sorumlu şube mü-
dürü Bilal Yalçın,
OKÜ Akademis-
yenleri, TÜBİTAK İl

MEM Temsilcisi
Nail Dayanç ve
proje koordinatörü
Mehmet Karip ka-
tıldı.
Şube Müdürü Bilal
Yalçın yapılan eği-
timlerin çok faydalı
olduğunu, öğret-
menlerimiz açısın-

dan proje yazma ve
proje hazırlama
noktasında verimli
bir eğitim oldu-
ğunu söyledi. Bun-
dan sonraki süreçte
de desteklerini bek-
lediklerini aktara-
rak bütün
akademisyenleri-

mize ayrı ayrı te-
şekkür e�i.
Doç. Dr. Mustafa
Sevindik ise Korkut
Ata Üniversitesi
olarak İl Milli Eği-
tim müdürlüğünün
taleplerine her
zaman olumlu
yanıt verdiklerini
belir�i.
Eğitimlerin gayet
güzel olduğunu,
öğretmenlerin ya-
zacakları projelere
her zaman destek
vereceklerini an-
la�ı.
Eğitim taleplerine
her zaman açık ol-
duklarını, zaman
sıkıntısı olmadan
her zaman yar-
dımcı olacaklarını
belir�i. Teşekkür
belgesi ve plaketler
için ayrıca teşek-

kürlerini belir�i.
İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğü Ar-GE Bi-
r i m i ,
desteklerinden do-
layı Korkut ata üni-
v e r s i t e s i
akademisyenleri
Doç. Dr. Hüseyin
Aslan, Doç. Dr.
Mustafa Sevindik,
Doç. Dr. Ahmet
Kardaşlar, Doç. Dr.
Hilal Kuşçu Kara-
tepe, Dr. Öğr. Üyesi
Servet Özoruç, Dr.
Öğr. Üyesi Yunus
Emre Kahraman,
Dr. Öğr. Üyesi
Bulut Hüner, Öğr.
Gör. Dr. Bilgen
Gaye Yalpa, Dr.
Öğr. Üyesi Ayşenur
Gügen, Dr. Öğr.
Üyesi Oğuzhan
Koçer teşekkür e�i.

M. Ali Ulugöl

Mersin polisinin yaptığı
çalışmalarda aranan 430
şahıs yakalandı, 112'sinin çe-
şitli suçlardan hapis cezası
aldığı belirlendi.

Alınan bilgiye göre, İl
Emniyet Müdürlüğü Asayiş
Şubesi ekipleri son bir hafta
içerisinde aranan şahıslar ve
asayiş olaylarının şüphelile-
rine yönelik geniş kapsamlı
çalışma yaptı. Ekiplerin yap-
tığı çalışmalarda aranan 430
şahıs yakalandı. Yakalanan
şahıslardan 3'ünün 20 ile 27
yıl, 19'unun 5 ile 20 yıl,
90'ının ise 5 yıla kadar hapis

cezası bulunduğu öğrenildi.
Toplamda hapis cezası olan
112 hükümlünün emniyet ve
adliyedeki işlemlerinin ya-
pılmasının ardından ceza-
evine teslim edildiği
bildirildi.

Ekiplerin çalışmasında
kentte asayiş olaylarına karı-
şan 66 şüphelinin de yakala-
nıp tutuklandığı, 49 şahsa da
75 bin TL idari para cezası
uygulandığı belirtildi.

Şüphelilerden ise 25 adet
ruhsatsız tabanca ele geçi-
rildi.

Kaynak: İHA

Aranan 430 şahıs yakalandı:
112'si hapis cezası almış

Trabzon'un Düzköy ilçe-
sinde "Çepni nine" olarak ta-
nınan 100 yaşındaki Asiye
Eraydın, dinç görünümüyle
adeta yıllara meydan okuyor.

Şalpazarı ilçesine bağlı
Ağasar Mahallesi'nde 10
Ekim 1925'te doğan Eraydın,
evlendikten sonra Düzköy il-
çesine bağlı Çayırbağı Mahal-
lesi'ne yerleşti. Hayat
arkadaşını 35 yıl önce kaybe-
den Eraydın, ilçede "Çepni
nine" ismiyle biliniyor.

Tek katlı evinde gelini, to-
runu, torununun eşi ve ço-
cuklarıyla yaşayan Eraydın,
bir asrı geride bıraktı. Torun-
larının torunlarını da kuca-
ğına alarak 5 kuşak bir arada
olmanın mutluluğunu yaşa-
yan asırlık çınar, evde vakit
geçirerek gençlik günlerini
yad ediyor.

Duyma güçlüğü çeken
Eraydın, ilerleyen yaşına rağ-
men çoğu ihtiyacını kendisi
karşılıyor.

"Gelenlerle sohbet
etmek hoşuna gidiyor"
İhtiyaçlarıyla yakından il-

gilenen ve aynı evi paylaşan
Eraydın'ın torununun eşi
Döndü Eraydın, AAmuhabi-
rine, 18 yıl önce gelin geldiği
evde asırlık çınar ile beraber
yaşamaya başladığını söyledi.

Eraydın, o dönemlerde
bağ, bahçe ve tarla işleriyle il-
gilenenAsiye Eraydın'ın, yaşı
ilerledikçe belli başlı hastalık-
larla mücadele etmek zo-
runda kaldığını ifade e�i.

7 çocuk 47 torun sahibi
olan "Çepni nine"nin 100 ya-
şını devirdiğini belirten Eray-
dın, "Artık günlerinin çoğunu
evde geçiriyor. Eski günlerini
anlatıyor. Hava güzel olunca
da dışarıda kapıda oturuyor,
gelenlerle sohbet ediyor."
dedi.

Eraydın, Asiye ninenin
eski günlerine özlem duydu-
ğunu vurgulayarak, "Eski
günlerini özlüyor. Gelenler-
den Allah razı olsun, onlarla
sohbet etmek hoşuna gidiyor.
Mutlu oluyor." diye konuştu.

Kendisinin de asırlık çına-
rın her türlü ihtiyacı ile seve-
rek yakından ilgilendiğini
aktaran Eraydın, "Yaşlan-
dıkça daha da çocuklaşıyor.
Her şeye alınıyor ama yeri
geldi mi biz ona çocuk gibi
bakıyoruz. O bizim evin en
değerlisi, hazinemiz. Onun
burada oturması bile bam-
başka." ifadesini kullandı.
"İlçemizde en yaşlı anne-
miz, bugün gelip hayır dua-

sını alalım istedik"
Düzköy Belediye Başkanı

Selim Çelenk de ilçedeki yaşlı
vatandaşları ziyaret ederek,
dualarını aldığını söyledi.

Bu kapsamda da "Çepni
nine"yi ziyarete geldiğini dile
getiren Çelenk, "Asiye nine
muhacirlik yıllarında doğdu.
Kimlikte 1925 ama aslında
111 yaşında. İlçemizde en
yaşlı annemiz. Dolayısıyla
bugün gelip onun hayır dua-
sını alalım istedik." dedi.

Çelenk, belediye başkanlı-
ğının sadece yol ve fiziki hiz-
met yapmak olmadığını
belirterek, "Sosyal hizmet,
sosyal belediyecilik, insanla-
rın gönüllerini ve dualarını
almaktır. Biz bunun için yola
çıktık ve bugüne kadar da bu
çalışmaları yapıyoruz. Çepni
anam da bize nasihatlerde
bulunuyor, geçmiş günlerde
yaşadıkları var. Türkiye'nin o
yokluk dönemlerini yaşadı.
Biz bu insanların hem duasını
alacağız, hem tecrübelerin-
den yararlanacağız." diye ko-
nuştu.

Kaynak: AA

“Asırlık Çınar Çepni nine,
torunlarıyla anılar biriktiriyor”

Osmaniye’nin
Toprakkale İlçe Be-
lediye Başkanı Be-
kirhan Uyutmaz,
rahatsızlığı nede-
niyle hastanede te-
davi gören şehit
babasını ziyaret
ederek geçmiş
olsun dileklerini
iletti.

Başkan Uyut-
maz, ziyareti sıra-
sında Süleyman
Ava’ya geçmiş

olsun dileklerini
ileterek bir an önce
sağlığına kavuşma-
sını temenni etti.

Ziyaret sonrası
açıklamalarda bu-
lunan Başkan
Uyutmaz, şu ifade-
leri kullandı:

“ Ş e h i d i m i z
Mahmut Ava’nın
babası ve bizim de
emanetimiz Süley-
man Ava amcamızı
geçirmiş olduğu

rahatsızlıktan do-
layı Osmaniye
Devlet Hastane-
si’nde ziyaret ede-
rek geçmiş olsun
dileklerinde bulun-
duk.

Kendisinin bir
an önce sağlığına
kavuşmasını te-
menni ediyor, tüm
hastalarımıza acil
şifalar diliyorum.”

Kaynak: Top-
rakkale Bld.

Başkan Uyutmaz şehit babasını ziyaret etti

Osmaniye Bele-
diyesi, şehir gene-
linde asfalt yol
yapım çalışmala-
rına hızla devam
ediyor. Şehrin ana
arter yollarını önce-
likli olarak yaptık-
larını belirten
Belediye Başkanı
İbrahim Çenet, va-
tandaşa hizmet

ulaştırılması nokta-
sında iş hacminin
genişletilerek sü-
ratle çalıştıklarını
belir�i.

Çalışmalar kap-
samında Hasan
Çenet, İskender
Türkmen, Hilmi
Karaboran, Atatürk,
Fırat Yılmaz Çakı-
roğlu, valilik ko-

nutu karşısı, kafeler
caddeleri ile Fakıu-
şağı 45011 sokağı
tamamlayan Osma-
niye Belediyesi,
yaklaşık 3 kilometre
uzunluğunda ki
Hoca Ahmet Yesevi
(Nahır yolu) ve
Çiftlik Caddelerini
asfalt yol yapımı
için hazırlıyor.

Belediye ekipleri
bölgede, sıcak asfalt
serim çalışmaları
öncesinde kaldırım
imalatı, ağaçlandırı-
lacak alanların
oluşturulması ve
zemin iyileştirme
çalışmalarını iki
caddede eş zamanlı
yürütüyor.

Osmaniye için
vakit kaybetmeden
süratle çalıştıklarını

belirten Osmaniye
Belediye Başkanı
İbrahim Çenet;
“Hemşerilerimize
söz verdiğimiz gibi
ana arter yolları-
mızı hızlıca yapıyo-
ruz. Ana
caddelerimiz ta-
mamladıktan sonra
şehrimizde girme-
diğimiz sokak kal-
mayana kadar

çalışacağız. Şuanda
iki caddemizde ça-
lışmalarımızı aynı
anda yoğun bir şe-
kilde sürdürüyo-
ruz. Zemin
iyileştirme işlemle-
rini yürü�üğümüz
caddelerimizi ara-
lıksız çalışarak asf-
altımızı serecek ve
hemşerilerimizin
kullanımına suna-

cağız. Elbe�e ki
durmayacağız. Os-
maniye Belediyesi
olarak üreteceğiz,
çalışacağız. Yolun
açık olsun Osma-
niye diyor, tüm
hemşer i ler imize
selam ve sevgile-
rimi sunuyorum.’
ifadelerini kullandı.

Kaynak: Osma-
niye Belediyesi

OKÜ Akademisyenlerine plaket verildi

Nahır yolu asfaltlama çalışmaları başlıyor

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz
ve eşi Doç. Dr.
Şenay Yılmaz, ger-
çekleştirdiği ziya-
retlerle hem genç
çiftlere hem de
2025 yılının ilk be-
beğine mutluluk
temennilerinde bu-
lundu.

Vali Yılmaz,
"Evlenecek Gençle-

rin Desteklenmesi
Projesi" kapsa-
mında fon deste-
ğ i n d e n
faydalanarak dün-
yaevine giren
Umut Atakan
Yavuz ve Bengisu
Yavuz çiftini evle-
rinde ziyaret etti.
Genç çifte mutlu-
luklar dileyen Yıl-
maz, “Bir milleti

güçlü kılan aileler-
dir. Aileler ne
kadar güçlü olursa,
milletler de o kadar
güçlü olur. Siz de
ailenizi kurdunuz,
tebrik ediyoruz ve
mutluluklar diliyo-
ruz” diyerek aile-
nin önemine dikkat
çekti.

Ardından Vali
Dr. Erdinç Yılmaz

ve eşi Şenay Yıl-
maz, Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın 2025 yı-
lını “Aile Yılı” ilan
etmesi vesilesiyle
gerçekleştirilen et-
kinlikler kapsa-
mında, 2025’in ilk
bebeği Mehmet Ça-
ğıl’ın ailesini ziya-
ret etti. Vali Yılmaz,
ziyaret sırasında şu

ifadeleri kullandı:
“Mil le t imiz in

temelini aile oluş-
turuyor. Aile ne
kadar güçlü olursa
toplumlar, milletler
o kadar güçlü olu-
yor. Çocuklarımız
bizim geleceğimiz.
Bu bakımdan genç
nüfusumuzun art-
ması, ülkemizin
güçlü olması açı-

sından çok kıy-
metli.”

Yılmaz çifti,
Mehmet Çağıl be-
beğin ailesine sağ-
lıklı ve mutlu bir
ömür dileklerinde
bulunurken, çocuk-
larla birlikte güçlü
bir aile yapısının
önemini bir kez
daha vurguladılar.

Kaynak: Valilik

Vali Yılmaz’ın aile ziyaretleri sürüyor
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